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The contribution of the Special Rapporteurson strengthening the protection of
the child rights
Abstract:

The United Nations focuses on the protection of children's rights and prevented
violations which they suffered in various regions of the world, through buyout control
mechanism according to the system of special rapporteurs so that it created several
states directly to child rights.

This fact gave with the passage of time and the continuation of these States a
strong impetus to meet the basic needs of children, especialy those affected by armed
conflict, and national, regional and international measures are improved in order to
protect their rights and prevent violations against them.
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La contribution desrapporteurs spéciaux au renforcement de la protection des
droitsdel’enfant
Résumé:

L’ organisation des Nations-Unies déploie beaucoup d’ efforts pour la protection
des droits des enfants et protege contre les abus auxquels ils sont exposés et ce, selon
le systeme des rapporteurs spéciaux. Avec le temps, ce processus de rapporteurs
spéciaux a donné une forte impulsion dans la réponse aux besoins des enfants touchés
par les conflits armés et a contribué a I’amélioration des mesures nationales,
régional es et international es de protection de leurs droits.

Motsclés:
Rapporteur spécial, droits des enfants, mesures, abus.
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